
 

Referat fra bestyrelsesmøde 11/10-22 i Nybo. 
 
Bestyrelsen har holdt møde og drøftet forskellige ting. 
Blandt andet udfyldt en såkaldt styringsdialogs rapport til Esbjerg kommune. Denne er obligatorisk hvert år 
og er bare en orientering til Esbjerg kommune om de aktuelle forhold i Nybo. Der var ikke det store at 
bemærke. 
 
Sammenlægning blev også diskuteret. Dette er en længere proces , afgørelse på helhedsplanen afventes før 
vi går videre med det. Vi er blevet orieteret om den foreløbige helhedsplan på baggrund af 
landsbyggefondens besigtigelse, og de har bedt om yderligere dokumentation. Denne supplerende 
dokumentation er fremsendt til landsbyggefonden, og vi venter derfor projektafklaring. Det handler om 
sagsbehandling og drøftelser, hvor renoveringsstøtte og finanseringsordninger afklares. 
 
Så er vi 2 fra bestyrelsen som har været til driftens dag, hvor det drejede sig om biodiversitet i afdelingen. 
Drøftelser der tages op på et senere tidspunkt – vil ikke betyde det store for os da vi ingen fælles arealer 
har. Tilstede var hele bestyrelsen + de 2 suppleanter.  
 
 


